

Language Proficiency Requirements

For programs taught in English, students should be proficient in listening, speaking, reading, and writing. For programs taught in Chinese, students should be proficient in listening, speaking, reading, and writing. Language proficiency proof is required with all applications.

The following are the requirements for Language proficiency: :

(1) To apply for Programs taught entirely in English or Global Elite Program, College of Management :

Applicants must hold an B2 (CEFR) or higher English proficiency certificate.

Ex. TOEFL ITP 500 、 TOEFL iBT 47 、 IELTS 4.0 、 TOEIC 550 or higher.

The English proficiency certificate is not required for applicants who are native English speakers.

(2) To apply for Programs taught mainly in Chinese :

Applicants must hold an A2 (CEFR) or higher Chinese proficiency certificate.

Ex: TOCFL Level 2 or HSK Level 4. Or provide 720 hours of Chinese learning from a legal institution as part of the Chinese learning statement.

The Chinese language proficiency certificate is not required for applicants who are native Chinese speakers.

Note 1. Each department's minimum requirements can be found in the brochure [[IV. Departmental Specifics](#)].

Note 2. A language certificate may be required by R.O.C. (Taiwan) embassies and missions abroad when applying for a VISA. To complete the VISA application, please contact your local embassy.

語言能力規定

申請中文授課之系所應有基本華語聽說讀寫能力；申請英語授課之系所應有基本英語聽說讀寫能力。兩者皆須於申請時檢附相關語言能力證明。

需檢附語言能力證明如下：

(1) 申請全英語授課或本校管理學院國際菁英組之系所：

須繳交相當於 CEFR(進階級)B1(含)以上之國際認證英語能力測驗通過證明，例如 TOEFL ITP 500 或 TOEFL iBT 47 或 IELTS 4.0 或 TOEIC 550 以上。如母語為英語者可免附。

(2) 申請中文授課為主之系所：

須繳交華語文能力測驗新制(TOCFL)基礎級 Level 2 以上或新漢語水平考試(New HSK) Level 4 以上之通過證明或由合法立案機構開立之華語學習時數證明 720 小時以上。如母語為中文者可免附。

註1：各系所可依其專業學習之所需自行增訂語言能力證明，請參考IV.招生系所分則。

註2：由於臺灣各駐外館辦理申請來臺簽證時會依個案狀況所需，要求境外生檢附語言能力相關證明。因此，請自行查閱當地臺灣駐外機構之規定，以利完成簽證申請。